

Afdelingsbestyrelsesmøde, afd 35. Nordvesthavnsvej og Bülowsvej

2 marts 2022 - Referat

Tilstede:

- Martin René Hansen
- Kim Anders Lindberg
- Trine Solberg Butterworth

I forlængelse af det indledende beboermøde d 26. januar, samt mødet mellem afdelingsbestyrelse og Søbo den 28. februar blev følgende punkter inkl opfølgning behandlet.

1. Skilte på blokkene. Skiltning med 4a og 4b ved indkørslen fra Nordvesthavnsvej er i gang (Bjarne). Skilte på blokkenes vægge ud mod gennemkørselsvejen der indikerer hvilken der er 4A hhv 4B (fra begge retninger) sættes i gang. Sort metal, stort A og B vedtages. Martin følger op med Karsten og får tilbud.
2. Måtter i blokkenes indgang, ved indgangsdøre i begge sider. Kan afhjælpe at trappeopgangene bliver meget beskidte mellem de månedlige trappevask. I første omgang aftales at der skal indhentes tilbud på måtter med månedligt skift – kun til indgangsdørene, ikke til dørene ud til svalegangene. Martin følger op med Karsten og får tilbud.
3. På afdelingsmødet var der ønske fra flere beboere om stormkroge til vinduer. Trine følger op med Karsten og får tilbud.
4. Der er ønske om et arbejdsbord til Hobbyrummet, så det kan bruges til at arbejde i. Lige nu er det blot tomt (bortset fra en del byggeaffald). Kim følger op med Karsten og får tilbud.
5. På afdelingsmødet foreslog Hans Peter Hollænder at man kunne indkøbe en fælles græsslåmaskine og hækkeklipper, så ikke alle skulle ud at investere. Vi blev enige om at tage det op som forslag på beboermødet i september for at se om der er stemning blandt de kommende brugere for dette.
6. Bord/bænke sæt til opsætning på fællesareal. Afventer legepladsudvalget, det giver mening at det passer sammen visuelt med det legeudstyr der indkøbes, også i forhold til placering.
7. Det blev besluttet at afdelingsbestyrelsen modtager nye indflyttere med en blomst og evt en velkomstfolder med lidt info om afdelingen.
8. Flagstang på fælles arealet imellem blokke og rækkehuse? Vi tager det op på beboermødet i September, for at høre om der er stemning for dette. Det kræver evt nogen frivillige til et flagudvalg.

9. Markvandring. Punkter til denne tages op på næste møde der finder sted den 6 april hos Martin.